
M A G I S T R Á T   M Ě S T A 

L I B E R E C  

 

9.  zasedání zastupitelstva města dne: 30. 10. 2008 

Bod pořadu jednání:        

Věc:  Usnesení č. 8/08 kontrolního výboru 

 

Zpracoval: Ing. Marie Vozobulová, vedoucí odboru kontroly a interního 
auditu 

odbor, oddělení: odbor kontroly a interního auditu 

telefon: 48 524 3201 

Schválil: vedoucí oddělení       

 vedoucí odboru Ing. Marie Vozobulová, vedoucí odboru kontroly a interního 
auditu 

Projednáno: se členy kontrolního výboru a JUDr. Markem Řeháčkem,  
tajemníkem Magistrátu města Liberec 

Poznámka:       

Předkládá: 
Ing. Jiří  Kittner, v. r. 
primátor  města 

 
Jiří  Š o l c, předseda kontrolního výboru 
                                                

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města po projednání       

b e r e   n a   v ě d o m í      
 
 
dopis předsedy kontrolního výboru ze dne 20.10.2008. 
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Zastupitelstvo města Liberce 

Nám. Dr. E. Beneše 1 

460 59  Liberec 1 

 

V Liberci 20.10.2008 

 

 

 

Vážení členové zastupitelstva, 

 

 

jako předseda kontrolního výboru Vám tímto oznamuji, že nejsem spokojen s poskytováním 
součinnosti ze strany zaměstnance Magistrátu města Liberec.  

 

Dne 7.10.2008 v 15 hod. proběhla schůzka kontrolní skupiny „Kontrola způsobu vyřizování 
žádostí o změnu územního plánu za roky 2005 – 2008 Statutárním městem Liberec, kontrola 
posloupnosti, kontrola dodržování právních předpisů a interních směrnic“. Přítomni byli čle-
nové kontrolního výboru Mgr. Korytář – vedoucí kontrolní skupiny, M. Sepp, J.Šolc - členové 
skupiny, dále tajemnice kontrolního výboru Ing. M. Vozobulová.  

 

Kontrolní skupina probíhající kontroly konstatuje, že ani na druhou výzvu nebyly vedoucím 
odboru strategie a územní koncepce Ing. Petrem Kolomazníkem předloženy požadované ma-
teriály, čímž byla tato kontrola opět znemožněna. Konkrétně žádal vedoucí kontrolní skupiny 
Mgr. Korytář informace týkající se tzv. 49. sloučené změny územního plánu, která byla 
i projednávána zastupitelstvem SML. Ing. Petr Kolomazník nejenom že požadované materiály 
nepřipravil, ale ani o tomto faktu dopředu členy kontrolní skupiny neinformoval, kontrolní 
skupina se sešla v předem oznámený termín zcela zbytečně. Kontrolní skupina toto považuje 
za nepřijatelné a předložila tuto zprávu k projednání Kontrolnímu výboru.  

  

Kontrolní výbor na svém zasedání 14.10.2008 přijal k této věci níže uvedené usnesení, které 
předložím k projednání Zastupitelstvu města Liberec dne 30. října 2008. 

 

Usnesení 8/08 

  

Kontrolní výbor po projednání zprávy kontrolní skup iny „Kontrola zp ůsobu vyřizování 
žádostí o změnu územního plánu za roky 2005 – 2008 Statutárním městem Liberec, kon-
trola posloupnosti, kontrola dodržování právních předpisů a interních směrnic.“ konsta-
tuje, že průběh této kontroly je opakovaně mařen přístupem vedoucího odboru strategie 
a územní koncepce Ing. Petrem Kolomazníkem. Vedoucí odboru ani na druhou výzvu 
nedodal materiály potřebné k provedení kontroly. Tento postup úředníka kontrolova-
ného odboru považuje kontrolní výbor za nepřijatelný a neomluvitelný. 
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Kontrolní výbor  

s c h v a l u j e 

 

informování tajemníka magistrátu a zastupitelstvo města dopisem s obsahem výše uve-
deného usnesení 

 

a   u k l á d á 

 

předsedovi kontrolního výboru Jiřímu Šolcovi předat tento dopis tajemníkovi magistrá-
tu a zastupitelstvu města na jeho nejbližším zasedání. 

 

  

S pozdravem  

 

 

Jiří Šolc 

Předseda kontrolního výboru 

 
 
 
 
 
 


